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Protokół Nr 1/2025 

posiedzenia Komisji Infrastruktury Technicznej,  

Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 27 stycznia 2025  roku 
 

Punkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

 

Pan Radny Andrzej Cieśla Przewodniczący Komisji powitał członków Komisji i gości zebranych 

na posiedzeniu Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego, które 

rozpoczęło się o godzinie 15.15 w sali 303 Starostwa Powiatowego w Kraśniku. 

 

Stan: 5/5 

 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 7 z 18 grudnia 2024 roku. 

4. Analiza realizacji inwestycji w roku 2024 i planowanych na rok 2025. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII-59/2024 Rady Powiatu w 

Kraśniku z dnia 27 listopada 2024 roku w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych 

w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

6. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego w 2024 roku. 

7.   Sprawy bieżące.  

8.   Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do porządku posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. Wobec braku uwag, zapytał kto jest za 

przyjęciem przedstawionego porządku posiedzenia Komisji. 

 

„za” głosowało – 5 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 

 

Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 5 głosami 

„za” przyjęła porządek posiedzenia Komisji. 

 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu Nr 7 z 18 grudnia 2024 roku. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół został udostępniony w systemie eSesja, 

następnie zapytał, czy ktoś chciałby wnieść uwagi do treści protokołu. Wobec braku uwag zapytał 

kto jest za przyjęciem protokołu Nr 7 z 18 grudnia 2024 roku. 
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„za” głosowało – 5 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 

 

Przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Komisja 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego  przyjęła protokół Nr 7  

z 18 grudnia 2024 roku.  

 

Punkt 4. Analiza realizacji inwestycji w roku 2024 i planowanych na rok 2025. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały udostępnione w systemie eSesja, 

następnie poprosił Panią Ilonę Niezgodę Kierownika Wydziału Inwestycji  

o przedstawienie informacji. 

 

Pani Kierownik poinformowała, że w dniu 16 stycznia 2025 r. złożony został wniosek o u dzielenie 

dofinansowania z „Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast” na opracowanie audytów 

energetycznych budynków Powiatu Kraśnickiego, w tym  Zespołu Szkół nr 3 w Kraśniku, w celu 

wykonania fotowoltaiki. Dodała, że Wnioskodawcą w ww. programie jest Miasto Kraśnik, 

natomiast Powiat Kraśnicki jest partnerem krajowym. Następnie poinformowała, że kolejna 

inwestycja znajdująca się w trakcie realizacji to Dostosowanie budynku Zespołu Szkół Specjalnych 

w Kraśniku do potrzeb osób niepełnosprawnych. Wyjaśniła, że celem projektu jest: 

1) budowa szybu windowego wraz z montażem windy osobowej, 

2) przebudowa schodów zewnętrznych wraz z budową pochylni dla osób z     

       niepełnosprawnościami, 

3) dostosowanie łazienek do potrzeb osób z niepełnosprawnościami, 

4) dostosowanie budynku szkoły do zgodności z ekspertyzą stanu ochrony p. poż. 

Następnie poinformowała, że w dniu 27.08.2024 r. podpisano umowę na roboty budowlane z 

Wykonawcą. Planowany termin realizacji inwestycji - wrzesień 2025 r. Stan zaawansowania robót 

na dzień 17.01.2025 r. wynosi ok. 40%. Dodała, że w Zespole Szkół Specjalnych w Kraśniku 

realizowany był również projekt Dostosowanie budynku Zespołu Szkół Specjalnych w Kraśniku do 

potrzeb osób z niepełnosprawnościami. Celem projektu było zmniejszenie barier architektonicznych 

poprzez dostosowanie do potrzeb osób ze szczególnymi potrzebami 2 sal lekcyjnych usytuowanych 

na poziomie parteru i I pietra oraz fragmentu korytarza komunikacyjnego na I piętrze, w zakresie: 

a) wymiany wykładzin na antypoślizgowe, 

b) wykonania na ścianach gładzi gipsowej, 

c) oraz malowania ścian i sufitów. 

Odbiór robót nastąpił w terminie umownym 26 sierpnia 2024 r. 

Jeżeli chodzi o Zespół Szkół nr 3 w Kraśniku został złożony wniosek dotyczący adaptacji 

pomieszczeń oraz doposażenia pracowni ZS nr 3 w Kraśniku do potrzeb kształcenia zawodowego. 

Celem projektu jest podniesienie jakości kształcenia zawodowego, w celu dostosowania do potrzeb 

rynku pracy, poprzez realizację działań obejmujących: 

1) dostosowanie istniejących pomieszczeń budynku szkolnego na pracownie gastronomiczne   

       do praktycznej nauki gastronomii, 

2) wyposażenie pracowni gastronomicznej, 
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3) doposażenie pracowni zawodowych CKZ. 

Wyjaśniła, że obecnie wniosek jest w trakcie oceny formalnej. 

Pani Kierownik poinformowała, że zadanie realizowane w Zespole Szkół nr 1 w Kraśniku to 

Rozbudowa i przebudowa budynku Zespołu Szkół nr 1 w Kraśniku. Celem projekt jest dobudowa 

3-kondygnacyjnego „skrzydła” do części budynku głównego szkoły wraz z pomieszczeniami 

sanitarnymi, zagospodarowaniem terenu oraz przebudową zjazdu z ul. Armii Krajowej. Wyjaśniła, 

że w dniu 12 lipca 2024 r. podpisano umowę na roboty budowlane z Wykonawcą. Planowany 

termin realizacji inwestycji – października 2025 r. Stan zaawansowania robót na dzień 17 stycznia 

2025 r. wynosi ok. 35%.w Zespole szkół nr 2 w Kraśniku opracowana została dokumentacja 

projektowa, której zakres obejmuje dostosowanie głównej części budynku szkoły do zgodności z 

wymaganiami ochrony przeciwpożarowej poprzez: 

1) montaż elementów wspomagających ochronę przeciwpożarową, 

2) instalację systemów, instalacji i urządzeń przeciwpożarowych, 

3) wymianę drzwi wewnętrznych, 

4) dostosowanie instalacji sanitarnych i elektrycznych oraz wyposażenie budynku w środki 

gaśnicze. 

Wyjaśniła, że odbiór dokumentacji nastąpił w terminie umownym – 30 września 2024 r. Również w 

Zespole Szkół nr 2 w Kraśniku zrealizowany został projekt dotyczący Dostosowania budynku 

Zespołu Szkół nr 2 w Kraśniku do potrzeb osób z niepełnosprawnościami. Celem projektu było 

zmniejszenie barier architektonicznych poprzez dostosowanie do potrzeb osób ze szczególnymi 

potrzebami nawierzchni podłogowych 4 sal lekcyjnych na II piętrze oraz korytarza 

komunikacyjnego na poziomie parteru. Odbiór robót nastąpił w terminie umownym 28 sierpnia 

2024 r. Obecnie realizowany jest projekt Poprawa dostępności dla osób ze szczególnymi 

potrzebami w budynkach Zespołu Szkół nr 1 oraz Zespołu Szkół nr 2 w Kraśniku. Celem projektu 

jest poprawa dostępności nauczania dla uczniów, w szczególności dla uczniów z 

niepełnosprawnościami poprzez Rozbudowę i przebudowę budynku Zespołu Szkół nr 1 w Kraśniku 

w zakresie dobudowy do istniejącego budynku szybu windowego z wiatrołapem i pomieszczeniami 

sanitarnymi dla osób z niepełnosprawnościami, przebudową stanowisk postojowych oraz 

wykonaniem chodnika stanowiącego dojście do windy. Wyjaśniła, że w dniu 12.07.2024 r. 

podpisano umowę na roboty budowlane z Wykonawcą. Planowany termin realizacji inwestycji – 

październik 2025 r. Stan zaawansowania robót na dzień 16 stycznia 2025 r. wynosi ok. 35% . 

Omawiany projekt dotyczy również rozbudowy i przebudowy budynku Zespołu Szkół nr 2 w 

Kraśniku w zakresie dobudowy szybu windowego do „głównej części budynku" oraz pochylni dla 

osób niepełnosprawnościami. W dniu 06.08.2024 r. podpisano umowę na roboty budowlane z 

Wykonawcą. Planowany termin realizacji inwestycji– lipiec 2025 r. Stan zaawansowania robót na 

dzień 17 styczeń 2025 r. wynosi ok. 60%. Przedstawiony projekt dotyczy również zakupu sprzętu i 

wyposażenia. Realizowany jest projekt odnośnie Poprawy dostępności w budynkach oświatowych 

dla osób ze szczególnymi potrzebami, którego Celem projektu jest bezpieczna ewakuacja osób ze 

szczególnymi potrzebami z budynku Zespołu Szkół nr 1 w Kraśniku i jego otoczenia, w przypadku 

zagrożenia pożarem. W dniu 12lipca 2024 r. podpisano umowę na roboty budowlane z 

Wykonawcą. Planowany termin realizacji inwestycji – październik 2025 r. Pani Kierownik 

wyjaśniła, że zrealizowana została Modernizacja budynków Domu Pomocy Społecznej w 

Popkowicach. 4 listopada 2024 r. podpisano zlecenia na wykonanie opracowania technicznego, 

przedmiaru robót, kosztorysu inwestorskiego oraz specyfikacji technicznych wykonania i odbioru 
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robót w zakresie remontu balkonów i schodów Budynku Angielskiego. Wyjaśniła, że odbiór usługi 

nastąpił w dniu 29.11.2024 r., natomiast  w I kwartale 2025 roku planowane jest ogłoszenie 

postępowania na realizację robót budowlanych. Kolejne planowane do realizacji zadanie to 

Przebudowa systemu sygnalizacji pożarowej w budynku Pałacu DPS w Gościeradowie. W dniu 

30.12.2024 r. ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na realizację robót 

budowlanych obejmujących przebudowę systemu sygnalizacji pożarowej w budynku Pałacu DPS w 

Gościeradowie. Zakres prac obejmuje demontaż istniejących elementów systemu sygnalizacji 

pożarowej (SSP) wraz z okablowaniem oraz montaż nowego systemu sygnalizacji pożarowej. 

Planowany termin składania ofert to 30 styczeń 2025 r. Kolejny realizowany projekt pn. Powiat 

Kraśnicki neutralny klimatycznie - stworzenie systemu doradztwa. Celem projektu jest stworzenie 

systemu doradztwa sprzyjającego osiągnięciu neutralności klimatycznej w Powiecie Kraśnickim 

oraz przygotowującego społeczność lokalną do przystosowania się do zmian klimatu. Wyjaśniła, że 

w ramach projektu zatrudniono 2 osoby na stanowisku doradczym, utworzono podstronę 

internetową poświęconą doradztwu i edukacji w zakresie neutralności klimatycznej, zorganizowano 

kampanię informacyjno-promocyjną dot. neutralności klimatycznej, opracowano i wydano 

poradniki obejmujące specyfikę obszaru w zakresie gospodarki obiegu zamkniętego i racjonalnego 

korzystania z zasobów środowiska oraz przeprowadzono warsztaty dla jednostek samorządu 

terytorialnego z terenu powiatu kraśnickiego pn. ,,Neutralność klimatyczna na terenie Powiatu 

Kraśnickiego”. Ponadto doradcy klimatyczni odbyli wyjazdy służbowe do jednostek z terenu 

Powiatu Kraśnickiego, które były związane z mobilnym punktem doradztwa. Kolejny realizowany 

projekt to Nowe umiejętności szansą na przyszłość, którego celem jest poprawa jakości kształcenia 

dwóch liceów ogólnokształcących z powiatu kraśnickiego (ZS nr 1 w Kraśniku i ZS nr 2 w 

Kraśniku) poprzez wdrożenie programów rozwojowych ww. szkół. Dodała, że Projekt skierowany 

do grupy 1040 uczniów oraz 100 nauczycieli ww. szkół. W ramach projektu realizowano działania 

obejmujące: 

1)  doskonalenie zawodowe nauczycieli, 

2)  dodatkowe zajęcia dla uczniów, 

3)  wyjazdy edukacyjne dla uczniów, 

4)  doradztwo zawodowe i zajęcia zawodoznawcze dla uczniów, 

5)  wsparcie uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, 

6)  zakup sprzętu i pomocy dydaktycznych do realizacji zajęć. 

Kolejny projekt - Kształcenie zawodowe - nowe perspektywy, dotyczy skierowany jest do uczniów 

i nauczycieli Zespołu Szkół nr 1 w Kraśniku - Technikum nr 1, Zespołu Szkół nr 2 w Kraśniku - 

Technikum nr 2 oraz Zespołu Szkół nr 3 w Kraśniku- Technikum nr 3 oraz  Szkoły branżowej I 

stopnia. Projekt ma celu zwiększenie dostępu uczniów i nauczycieli do nowoczesnych technik i 

technologii, wsparcie uczniów w zakresie zdobywania dodatkowych uprawnień zwiększających ich 

szanse na rynku pracy, doposażenie obiektów w specjalistyczny w sprzęt i materiały edukacyjne na 

zajęcia dla uczniów oraz realizację staży uczniowskich. Dodała, że w ramach projektu nauczyciele 

rozpoczęli studia podyplomowe. Następnie Pani Kierownik poinformowała, że w Powiecie 

Kraśnickim planowane do realizacji są również projekty pn. Kształcenie zawodowe - nowe 

perspektywy, Modernizacja budynków Domu Pomocy Społecznej w Gościeradowie, Poprawa 

dostępności w Zespole Szkół nr 2 w Kraśniku, Modernizacja budynku Zespołu Szkół nr 3 w 

Kraśniku - obejmuje opracowanie dokumentacji projektowej dotyczącej modernizacji instalacji 

elektrycznej w segmencie budynku szkolnego. Kolejne planowane zadanie to Modernizacja oraz 

zakup urządzeń dla Środowiskowego Domu Samopomocy w Kraśniku” do potrzeb osób 
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niepełnosprawnych, jak również Zakup autobusu dla Środowiskowego Domu Samopomocy typ C i 

D w Kraśniku. Dodała, że planowana jest również realizacja projektu Likwidacja barier w budynku 

Zespołu Szkół Specjalnych w Kraśniku, którego celem jest zmniejszenie barier architektonicznych 

poprzez dostosowanie do potrzeb osób ze szczególnymi potrzebami korytarzy komunikacyjnych w 

zakresie modernizacji nawierzchni podłogowych oraz wymiany drzwi. Ostatni projekt to 

Likwidacja barier w budynku Zespołu Szkół Nr 3 w Kraśniku, który ma na cel zmniejszenie barier 

architektonicznych poprzez dostosowanie do potrzeb osób ze szczególnymi potrzebami korytarza 

komunikacyjnego przy małej hali w zakresie modernizacji nawierzchni podłogowej.  

 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Zapytał o zadanie dotyczące zakupu autobusu za 

kwotę 550 000 zł dla Środowiskowego Domu Samopomocy typ C i D w Kraśniku. Ilu osobowy 

autobus ma zostać zakupiony. 

 

Pani Kierownik wyjaśniła, że nie zna dokładnych szczegółów. Uważa, że będzie to duży autobus 

wykorzystywany do przewożenia dużej liczby pasażerów.  

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał o Projekt Powiat Kraśnicki neutralny klimatycznie – 

stworzenie systemu doradztwa realizowany w obliczu budowy spalarni śmieci.  

 

Pani Kierownik wyjaśniła, że zadaniem tego projektu było stworzenie systemu doradztwa 

sprzyjającego osiągnięciu neutralności klimatycznej w Powiecie Kraśnickim oraz 

przygotowującego społeczność lokalną do przystosowania się do zmian klimatu. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę na inwestycje w szkołach funkcjonujących na terenie 

Powiatu Kraśnickiego, realizowane w trakcie trwania roku szkolnego. Czy nie powodują one kolizji 

z prowadzonymi zajęciami. 

 

Pani Kierownik wyjaśniła, że w tracie trwania prac zapewniane jest bezpieczeństwo uczniom jak 

również personelowi szkolnemu. Większe zadania realizowane są w okresie ferii oraz wakacji.   

 

Pan Radny Tadeusz Dziurda zapytał czy w Zespole Szkół nr 2 w Kraśniku realizowane jest zadanie 

dotyczące budowy windy.  

 

Pani Kierownik wyjaśniła, że zadanie to jest już zrealizowane. Dodała, że w Zespole Szkół nr 2 w 

Kraśniku zaplanowana została budowa dwóch wind. Wyjaśniła, że po otrzymaniu dofinansowania 

zostanie wyremontowana szatnia.  

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał ilu uczniów z niepełnosprawnością uczęszcza do Zespołu 

Szkół nr 2 w Kraśniku. 

 

Pani Kierownik wyjaśniła, że około 3 uczniów. Uważa, że po pełnym dostosowaniu szkoły do 

potrzeb osób niepełnosprawnych liczba ta będzie większa.   

 

Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się  

z informacją dotyczącą analizy realizacji inwestycji w roku 2024 i planowanych na rok 2025. 
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Punkt 5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII-59/2024 Rady 

Powiatu w Kraśniku z dnia 27 listopada 2024 roku w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że projekt uchwały został udostępniony w systemie 

esesja, następnie poprosił Panią Martę Gajewską Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w 

Kraśniku o jego przedstawienie. 

Pani Dyrektor poinformowała, że akty prawa miejscowego ustanawia Rada Powiatu w formie 

uchwały. Uchwały stanowiące akty prawa miejscowego podlegają ogłoszeniu w wojewódzkim 

dzienniku urzędowym. Wyjaśniła, że wprowadzenie zmiany w Uchwale Rady Powiatu w Kraśniku 

NR VII - 59/2024 z dnia 27 listopada 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w 

przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu wynika z uwag organu 

nadzorczego i stanowi doprecyzowanie aktualnego jej brzmienia nie prowadząc przy tym do 

faktycznej zmiany jej wysokości czy sposobu obliczania.  

 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr VII-59/2024 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 27 listopada 2024 roku 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 

strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji 

usunięcia pojazdu. 

 

„za” głosowało – 5 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 

 

Przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Komisja 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały   w sprawie zmiany uchwały Nr VII-59/2024 Rady Powiatu w Kraśniku  

z dnia 27 listopada 2024 roku w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu  

z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych  

w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

 

Punkt 6. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji  

o Rozwoju Gospodarczego w 2024 roku. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione w systemie 

eSesja, następnie zapytał czy Członkowie Komisji mają uwagi lub propozycje zmian do 

sprawozdania z pracy Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego.  

Członkowie Komisji nie przedstawili uwag.  
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Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdania z pracy Komisji 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji o Rozwoju Gospodarczego w 2024 roku. 

 

„za” głosowało – 5 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 

 

Przy 5 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Komisja 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przyjęła sprawozdanie z pracy 

Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji o Rozwoju Gospodarczego w 2024 roku. 

 

Punkt 7. Sprawy bieżące. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał czy ktoś z Członków Komisji chciałby zabrać głos  

w tym punkcie. 

 

Pan Radny Damian Kowalski zapytał czy planowane jest posiedzenie wyjazdowe Komisji, celem 

zapoznania się z realizowanymi inwestycjami.  

 

Pan Przewodniczący Komisji potwierdził. Dodał, że taki wyjazd zostanie zorganizowany w okresie 

wiosennym. 

 

Punkt 8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący Komisji o godzinie 16.25 zakończył 

posiedzenie Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. 

 

 

    Protokołowała               Przewodniczący Komisji 

    Dorota Huber                                  Andrzej Cieśla    

    


